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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:602 Läkarintygets betydelse i sjukpenningärenden

I augusti förra året tog regeringen emot utredningen om läkarintygets betydelse 
i sjukpenningärenden. Flera förslag till förbättringar presenterades – förslag 
som varken kräver författningsändringar eller högre anslag till berörda 
myndigheter. Ändå har det varit förvånansvärt tyst från regeringen.

Därför vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta med anledning av 
förslagen i utredningen om läkarintygets betydelse i sjukpenningärenden?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-06
Besvaras senast
2024-03-20


